
Nem halványul el


Fade koncertek
MagyarorszÃ¡gon



Amikor elõszÃ¶r meghallottam, hogy MagyarorszÃ¡gra lÃ¡togat a Fade
egyÃ¼ttes, nagyon belelkesedtem! Sok szÃ©p gyerekkori emlÃ©kem kÃ¶tõdik az Andrews
Egyetemhez, kÃ¶ztÃ¼k a zenei Ã©lmÃ©nyeim. EmlÃ©kszem, sokat hallgattam Nick Zork-ot,
a Fade egyÃ¼ttes vezetõjÃ©t, Ã©nekelni a gyÃ¼lekezetben, Ã©s mÃ¡r akkor nagy hatÃ¡ssal
volt rÃ¡m. Ã•gy hÃ¡t nagyon Ã¶rÃ¼ltem, hogy ismÃ©t hallhatom õt Ã©s Ãºjonnan szervezett
csapatÃ¡t Ã©nekelni. A nevÃ¼kkel viszont nem voltam kibÃ©kÃ¼lve, mi az hogy â€žFade"? MÃ¡rmint
angolul jÃ³l hangzik, de ha magyarra fordÃtjuk, olyan furcsa. Valami olyasmit
jelent, hogy elhalvÃ¡nyul, elhomÃ¡lyosul.



 MagyarorszÃ¡gi
lÃ¡togatÃ¡suk alatt nÃ©gy koncertet adott az egyÃ¼ttes. HÃ¡rom koncertet Budapesten
- ezek kÃ¶zÃ¼l egyet a Sziget FesztivÃ¡lon - Ã©s egyet PÃ©csett. A koncertek alatt
olyan jÃ³ volt hÃ¡tradõlni, Ã©s becsukott szemmel hallgatni a csodÃ¡latos zenÃ©t,
figyelni a mondandÃ³jÃ¡ra. Az Ã©nekek kÃ¶zÃ¶tt voltak lassÃºbb, lÃrai Ã©nekek, amikor
az ember kicsit elmÃ©lyedhetett, Ã©s Istenhez kÃ¶zel Ã©rezhette magÃ¡t. Ã‰n Ãºgy
Ã©reztem, a fiÃºk olyan kÃ¼zdelmekrõl Ã©nekelnek, amikkel Ã©n is szembenÃ©zek. Olyan
Ã©rzÃ©sekrõl, amiket Ã©n is Ã©rzek, Ã©s olyan imÃ¡krÃ³l, amiket Ã©n is mondok.
MegindÃtÃ³ volt szÃ¡momra, hogy nem vagyok egyedÃ¼l a nehÃ©zsÃ©geimmel, Ã©s olyan
kÃ¶zÃ¶s AtyÃ¡nk van, aki mindent tud, de mÃ©gis meghallgatja imÃ¡inkat (Ã©s
Ã©nekeinket!). Olyan nyitottsÃ¡ggal Ã©s õszinte szÃvvel Ã©nekeltek, hogy szerintem
azok az emberek is Ã©rtettÃ©k az Ã©nekek mondanivalÃ³jÃ¡t, akik nem beszÃ©lnek
angolul, vagy nem Ã©rtettÃ©k pontosan a szÃ¶veget. Persze a fiÃºk a jÃ³ hangulatrÃ³l
is gondoskodtak! Akadt olyan Ã©nek is, ahol a kÃ¶zÃ¶nsÃ©g nem tudta megÃ¡llni, hogy
ne tapsoljon. Nagyon tetszett, ahogy minket is bevontak az Ã©neklÃ©sbe, Ã©s
belelkesÃtettek minden jelenlÃ©võt. Az emberek szerintem nem tudtÃ¡k megÃ¡llni,
hogy ne mosolyogjanak!



Ã–sszessÃ©gÃ©ben
nagy sikert aratott az egyÃ¼ttes! Sok olyan embert tudtak elÃ©rni a zene Ã¡ltal,
akit lehet, hogy mÃ¡s mÃ³don nem is tudtunk volna megszÃ³lÃtani. A zenÃ©t Isten
adta nekÃ¼nk ajÃ¡ndÃ©kkÃ©nt. Mi dÃ¶ntÃ¼nk arrÃ³l, hogy mire hasznÃ¡ljuk. Nagyon jÃ³ volt
lÃ¡tni, hogy a Fade egyÃ¼ttes Ãgy tesz bizonysÃ¡got Istenrõl. Az utolsÃ³ koncerten
Ã©rtettem meg igazÃ¡bÃ³l a nÃ©vvÃ¡lasztÃ¡st. Nem a zene vagy a mondandÃ³ halvÃ¡nyodik
el, hanem õk maguk. Mert az egÃ©sz nem rÃ³luk szÃ³l, hanem arrÃ³l, akitõl kaptÃ¡k az
ajÃ¡ndÃ©kot - Istenrõl.
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